

Chapter 75, Statutes of Canada 1974-75-76, respecting certain compensation plans between employers and employees, as follows:

1. The Hydro Electric Commission of the Borough of Etobicoke and the group of its employees which are represented by the International Brotherhood of Electrical Workers, Local 636. Order dated October 27, 1976.
2. Keeprite Products Limited, Unifin Division, and the group of its employees as represented by the United Automobile, Aerospace, Agricultural Implement Workers of America, Local 27. Order dated October 27, 1976.
3. The Edmonton Public School Board and the group of its employees represented by The Canadian Union of Public Employees, Local 784. Order dated October 28, 1976.
4. The Transcona-Springfield School Division No. 12, Transcona, Manitoba and its group of employees constituted of part-time bus drivers, full-time utility drivers and full-time driver mechanics as represented by The Transcona-Springfield Bus Drivers Association. Order dated October 28, 1976.
5. The Blue Water Rest Home, Zurich, Ontario and the group of its employees represented by Local 210 of the Service Employees Union. Order dated November 4, 1976.
6. The Oxford County Board of Education, Woodstock, Ontario and the group of its executive personnel. Order dated November 4, 1976.

Report on the administration of the *Canada Assistance Plan* for the fiscal year ended March 31, 1975, pursuant to section 19, Chapter C-1, R.S.C., 1970.

Report on Vocational Rehabilitation for the fiscal year ended March 31, 1976, pursuant to section 8 of the *Vocational Rehabilitation of Disabled Persons Act*, Chapter V-7, R.S.C., 1970.

Copies of press releases by the U. S. State Department, dated November 4, 1976, and the Canadian Department of External Affairs, dated November 2, 1976, respecting an order in council, that the government proposes to promulgate, to extend the fisheries limits of Canada to 200 miles.

Copies of the National Energy Board Report to the Governor in Council, dated September 1976, in the Matter of an

chapitre 75, Statuts du Canada 1974-75-76, concernant certains régimes de modifications entre les employeurs et employés, à savoir:

1. La Commission hydro-électrique de la circonscription d'Etobicoke et le groupe de ses employés représenté par la Fraternité internationale des ouvriers en électricité, section 636. Ordonnance en date du 27 octobre 1976.
2. Le *Keeprite Products Limited*, Division Unifin, et le groupe de ses employés représenté par le Syndicat international des travailleurs unis de l'automobile, de l'aéronautique et de l'astronautique et des instruments aratoires d'Amérique, section 27. Ordonnance en date du 27 octobre 1976.
3. Le *Public School Board* d'Edmonton et le groupe de ses employés représenté par le Syndicat canadien de la Fonction publique, section 784. Ordonnance en date du 28 octobre 1976.
4. La *Transcona-Springfield School Division No. 12*, Transcona, Manitoba, et le groupe de ses employés composé de conducteurs d'autobus à temps partiel, de chauffeurs à plein temps et de chauffeurs mécaniciens à plein temps et représenté par l'Association des conducteurs d'autobus de Transcona-Springfield. Ordonnance en date du 28 octobre 1976.
5. Le *Blue Water Rest Home*, Zurich, Ontario, et le groupe de ses employés représenté par l'Union des employés de service, section 210. Ordonnance en date du 4 novembre 1976.
6. Le Conseil scolaire du comté d'Oxford, Woodstock, Ontario, et le groupe de son personnel de direction. Ordonnance en date du 4 novembre 1976.

Rapport sur l'administration du *Régime d'assistance publique du Canada*, pour l'année financière close le 31 mars 1975, conformément à l'article 19, chapitre C-1, S.R.C., 1970.

Rapport sur la réadaptation professionnelle pour l'année financière close le 31 mars 1976, conformément à l'article 8 de la *Loi sur la réadaptation professionnelle des invalides*, chapitre V-7, S.R.C., 1970.

Copies de communiqués de presse du Département d'État américain, en date du 4 novembre 1976 et du ministère des Affaires extérieures, en date du 2 novembre 1976, concernant un projet de Décret du gouvernement ayant trait à la délimitation des zones de pêche du Canada à 200 milles.

Copies d'un rapport au Gouverneur en conseil de l'Office nationale de l'énergie, en date de septembre 1976, relativement